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MUDr. Hurčíková: 
Podnet sa týka parkovania medzi nemocnicou a gymnáziom. Parkovanie, na ktoré zatiaľ neprišlo teda 

vyhláškou, ale je tam osadená značka. Naozaj často, kedy prichádzajú pacienti do nemocnice, nie je 

možné niekde zaparkovať. Navyše sa znehybňujú vozidlá papučou, takže my pracujeme a kolegyňa 

má papuču na vozidle, takže je to veľmi nepríjemné. Takže po jednaní s nemocnicou a príslušnými 

organizáciami, ktoré tam sídlia, nejaké riešenie by bolo vhodné nájsť, lebo naozaj to je nepriechodné 

v pracovný deň a v čase, o siedmej sa dá zaparkovať, o ôsmej je to nemysliteľné tam zaparkovať, ak 

na tých miestach, ktoré sa musia vynechať. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka parkovania, tak problém, ktorý bol naposledy riešený bola otázka Jilemnického 
ulice, kde sme boli kontaktovaní z dôvodu ťažkej priechodnosti hlavne vozidiel záchrannej služby. 

Ten problém je spôsobený tým, že mnohí, či už návštevníci alebo zrejme aj zamestnanci okolitých 

prevádzok, ale hlavne nemocnice, využívajú priestor cestnej komunikácie na odparkovanie 

z uvedeného dôvodu, musela zasiahnuť aj mestská polícia, tak tomu robí aj pri tom hlavnom 

parkovisku presne oproti nemocnici. Prioritou je zachovať bezpečnosť a plynulosť cestnej premávky. 

Trošku problém nastal po inštalovaní rámp na parkovisku nemocnice. My sme už niekoľkokrát navrhli 

aj vedeniu nemocnice, aby sa otázkou rozšírenia parkovacích kapacít zaoberali, pretože spoločnosť 

Svet zdravia má v nájme síce tento majetok, je to majetok Košického samosprávneho kraja, ale aj 

v záujme tejto spoločnosti by malo byť to, aby pacient, ktorý vyhľadáva ošetrenie a má nárok na 

vyšetrenie, tak by mal mať v nejakom dostatočnom priestore alebo vzdialenosti zabezpečenú možnosť 

parkovania. To sa tak často nedeje, preto sa obsadzujú aj parkoviská v blízkosti mestského úradu. 

Nabádame k tomu, aby hlavne zamestnanci nemocnice alebo tí, ktorí majú možnosť, tzn. tí mobilnejší, 

využívali aj záchytné parkoviská napr. pri Športovej hale, takisto je dostupné aj parkovanie pod OC 

Tesco. Určite je našim záujmom to riešiť tak, aby bola spokojnosť aj na jednej aj na druhej strane, ale 

vidíme tu hlavne teraz zodpovednosť na strane spoločnosti Svet zdravia, je tam dostatočný priestor na 

to, aby v prípade investícií sa mohli rozšíriť parkovacie plochy v rámci celého areálu, tým by sa vo 

veľkej miere eliminoval problém s parkovaním. Na základe vyjadrenia vedenia nemocnice 

s poliklinikou, momentálne Svet zdravia neuvažuje nad investíciou v tejto oblasti, čo však nevylučuje 

to, že v budúcnosti by ten záujem bol. My, ako mesto, momentálne nemáme dostatočné priestorové 

zázemie, myslím pozemky na to, aby sme vytvárali ďalšie a ďalšie parkovacie miesta v blízkosti 

nemocnice, lebo nám to nedovoľuje priestor, ktorým disponujeme. Preto je našim záujmom tak, ako 

hovoril aj pán poslanec dr. Hrdlík, zaviesť nejaký režim, ktorý by aspoň tu, v prípade mestského úradu 

a okolitých odstavných plôch zaviedol nejaký systém a poriadok v parkovaní. Ale skutočne, malo by 

byť záujmom spoločnosti Svet zdravia a nemocnice, aby čo najrýchlejšie riešili tento problém. My 

sme sa ponúkli, my sme dokonca aj niekoľko rokov dozadu ponúkli možnosť opravy niektorých časti 

na základe objednávky, čo nemocnica aj využila, ale tento problém si vyžaduje nejaké komplexné 

riešenie a to čím skôr z dôvodu toho, že tá nemocnica kapacitne zahŕňa širokú oblasť nielen pacientov 

z mesta ale aj z okolia, prakticky z celého okresu. A teraz po situácii, ktorá nastala aj v nemocnici 

v Kráľovskom Chlmci, ten dopyt po zdravotnej službe sa asi zvýši aj tu v nemocnici s poliklinikou.  

 

 

Na vedomie: 

MsP Trebišov 


